

## **Vietnam - Hanoi – Halongbay - Sapa**

Travel date: Apr - Sep 2022

### **DAY 1- ARRIVAL TO HANOI AIRPORT (Dinner)**

- Meet & Greet our Representative
- Dinner at local restaurant.
- Back to hotel for Overnight

### **DAY 2 –HANOI - HALONGBAY (B/L/D)**

- Breakfast at the Hotel
- Morning city tour
- visit **Ho Chi Minh’s House, Museum and His Mausoleum & One-Pillar Pagoda.**
- Continue to visit **Buddhist Tran Quoc Pagoda on West lake & Temple of Literature**
- Transfer to Ha Long Bay (165 km east of Hanoi) - 4 Hours
- Dinner at local restaurant.
- Transfer to hotel for check in & overnight



### **DAY 3 – HALONGBAY - HANOI (B/L/D)**

- Breakfast at the Hotel
- Morning you will board the wooden junk to visit Halong Bay
- While cruising through the bay, **seafood lunch** is served on board
- Visit **Thien Cung cave; circle Tuan Chau, Ga Choi, Dinh Huong, Dog and Sail Islets and islands**
- After lunch, drive back to Hanoi.
- Stop at shopping centre in the middle Hanoi and Halong for shopping and relax
- Transfer to hotel for check in
- Free at leisure or own ‘s discovery **Hanoi Old Quarter**, walking to **Hoan Kiem Lake** to see the peaceful green waters, The **Huc Bridge, Thap But (Pen Tower).**



The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Experts Travel & Tours Sdn Bhd

HQ Tel : 06-764 9898

#### **Day 4 – HANOI– SAPA- CATCAT/SINCHAI (B/L/D)**

- Breakfast at the Hotel
- Pick up from your hotel and depart for Sapa on new highway for 6 hrs via Lao Cai
- Follow the highway to Lao Cai city with stop over en route for short comfort break & relax
- Visit the bustling Sa Pa Market where the Red Dao, Black Hmong, Tay and Xa Pho ethnic minorities converge from the nearby mountainsides and valleys to trade their goods and buy provisions.
- Arrive Sapa Town. Enjoy the lunch with Vietnamese cuisine.
- Visit to Cat Cat village which is home of Black H'mong ethnic people (deep valley at the foot of Fansipan Peak)
- Our local guide will show you the daily life activities of the locals, go trekking down to the valley bottom to the waterfall – Hydraulic Power Station; stop for photo with bridge and waterfall
- Transfer to hotel for check in & overnight



#### **Day 5 – SAPA – LAOCHAI/TA VAN - FANSIPAN - HANOI (BLD)**

- Breakfast at hotel, check out of the room and prepare light pack for trekking. (Big luggage keep in hotel store)
- A short trek through the rice terraces and along Muong Hoa Stream to the Black Hmong village of Lao Chai
- Meet up at Ta Van Bridge and get back Sapa town
- Lunch at local restaurant
- Driver & tour guide take you to Cable Car Station and spend 20 minutes with cable car to enjoy the spectacular scenery. Reach the altitude of 2800 meters, you have a good time to see the view and take photos, visit pagoda the spiritual destinations and trek up to 600 steps you will reach the peak of Fansipan - the Roof of Indochina. (Spend about 1,5 hours for hiking and taking photos).
- back to Cable Car Station and return to Hanoi. Dinner at local restaurant and overnight in Hanoi.



#### **Day 6 – HANOI – KUALA LUMPUR (B)**

- Breakfast at the Hotel
- Time at leisure until transfer to Noi Bai International Airport for departure.

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Experts Travel & Tours Sdn Bhd

HQ Tel : 06-764 9898

**INCLUSIVE:**

- Round-trip ticket
- Package Meals specified in (B=breakfast, L=lunch, D=dinner)
- Hotel accomodation
- Attraction tickets
- Driver guide tip
- One bottle of mineral water per person per day

**EXCLUDE:**

- Travel insurance
- KLIA 2 airport transfer
- 72 hours PCR test before departure (If need)

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Experts Travel & Tours Sdn Bhd

HQ Tel : 06-764 9898

## 越南 - 河内 下龙湾 沙坝

出发日期: 4月份 - 9月份 2022

### 第一天 - 抵达河内

- 抵达后由优秀导游接机
- 当地餐馆享用晚餐
- 入住酒店

### 第二天 - 河内 - 下龙湾 (早午晚)

- 享用酒店早餐
- 上午河内市区游
- 参观胡志明陵墓, 巴亭广场, 高架屋
- 参观镇国寺, 文庙和国家歌剧院
- 出发前往下龙湾 (河内以东 165 公里) - 4小时车程
- 当地餐馆享用晚餐
- 入住酒店



### 第三天 - 下龙湾 - 河内 (早午晚)

- 享用酒店早餐
- 早上您将登船游览下龙湾
- 船上供应海鲜午餐
- 岛屿雄姿万千, 独得美态, 更被冠名如: 斗鸡岛, 蟾蜍岛, 乌龟岛, 人头岛, 双乳峰等, 皆因外观而得盛名。再乘船绕行参观[藏木洞],[观楼台]和[天宫洞], 洞内许多独特的天然奇岩, 像一座天然的楼台, 石洞及各式栩栩如生的钟乳石洞令人叹为观止
- 返回河内, 途中经过购物中心, 停下来购物和休息片刻
- 入住酒店
- 前往三十六古街自由活动, 客人可步行前往还剑湖欣赏美景, 湖中建有一座三层高的龟塔



The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Experts Travel & Tours Sdn Bhd

HQ Tel : 06-764 9898

#### 第四天- 河内- Cat Cat 村庄/新柴 - 沙坝 (早午晚)

- 酒店早餐
- 从您的酒店接您，在新高速公路上经老街 6 小时前往沙巴
- 沿着高速公路前往老街市，途中稍作停留，享受短暂的舒适休息
- 参观繁华的萨帕市场，红道、黑苗、泰和 Xa Pho  
少数民族从附近的山坡和山谷聚集在一起，可以跟他们购买商品和粮食。
- 到达沙巴镇。享用越南美食的午餐。
- 游览黑苗族的猫猫村CatCat（番西邦峰脚下的深谷）
- 当地导游会带您了解当地人的日常生活活动，徒步下到谷底到瀑布——水力发电站；停下来与桥梁和瀑布合影
- **当地餐馆享用晚餐**
- 入住酒店



#### 第五天 - 沙坝 - 老柴/大湾 - 番西盘 - 河内 (早午晚)

- 酒店早餐，退房，准备徒步旅行的轻便包。（大行李存放在酒店）
- 穿过水稻梯田，沿着芒华溪流到老柴的**黑苗村**
- 在 **Ta Van Bridge** 集合并返回沙巴镇
- 在当地餐厅享用午餐
- 司机和导游带您到缆车站，乘坐缆车20分钟，欣赏壮观的景色。到达海拔2800米，您有很好的时间看风景和拍照，参观佛塔和徒步旅行最多 600 步，您将到达番西邦峰。（花大约 1.5 小时远足和拍照）。
- 返回缆车站，返回河内。
- 在当地餐厅享用晚餐，并在河内过夜。



#### 第六天 - 河内 - 吉隆坡 (早餐)

- 享用酒店早餐
- 自由活动至指定时间送往机场

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Experts Travel & Tours Sdn Bhd

HQ Tel : 06-764 9898

**团费包含:**

- 来回机票
- 配套中指定的膳食 (B=早餐, L=午餐, D=晚餐)
- 酒店住宿
- 景点门票
- 司机导游小费
- 每人每天一瓶矿泉水

**团费不含:**

- 旅游保险
- KLIA 2 机场接送
- 72 小时出发前 PCR 测试 (如果需要)

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Experts Travel & Tours Sdn Bhd

HQ Tel : 06-764 9898